



The Secretary General  
Le Secrétaire Général

## European Softball Federation Fédération Européenne Softball

11 rue de Larchant - 77760 RECLOSES - FRANCE - Tel : 33 (0)1 64242636 - Fax : 33 (0)1 64242211  
email : SecretaryGeneral@europeansoftball.org - Web : <http://www.europeansoftball.org>



# 1976-2006 XXX<sup>TH</sup> ANNIVERSARY CONGRESS SOFIA, BULGARIA February 3<sup>rd</sup> - 5<sup>th</sup> 2006

# CONVOCAATION




Your Federation is called to participate to the Annual General Congress of the ESF, at :

Votre Fédération est appelée à participer au Congrès Général Annuel de l'ESF, à :

### HOTEL HILTON SOFIA

1, Bulgaria Blvd.,

1421 SOFIA, BULGARIA


 : +359-2-9335000  : +359-2-9335111  : [www.sofia.hilton.com](http://www.sofia.hilton.com)

The Program and Agenda of the Congress are attached to this Convocation.

According to Article 3.1.2 of the Statutes, only those Affiliated Federations having discharged their obligations towards the ESF may be represented at the Congress by a maximum of two Accredited Delegates.

Please refer to the attached Documents for accreditation of Delegates and the registration of Other Attendants

See information provided by the Bulgarian Softball Federation for contacts and reservations

 : [esfcongress2006@brtcorp.us](mailto:esfcongress2006@brtcorp.us)

Yours sincerely,


**Patrice BIENFAIT**  
Secretary General  
European Softball Federation

Le Programme et l'Ordre du Jour du Congrès sont joints à la présente Convocation.

Conformément à l'Article 3.1.2 des Statuts, seules les Fédérations affiliées ayant rempli leurs obligations à l'égard de l'ESF peuvent être représentées au Congrès par un maximum de deux Délégués accrédités.

Merci de vous référer aux Documents joints pour l'accréditation des Délégués et l'enregistrement des Autres Assistants

Voir les informations fournies par la Fédération Bulgare de Softball pour les contacts et réservations

 : [esfcongress2006@brtcorp.us](mailto:esfcongress2006@brtcorp.us)

Avec nos sincères salutations,

**Patrice BIENFAIT**  
Secrétaire Général  
Fédération Européenne Softball